
URZJ\D MIASTA 
K~dzierzy n - Kozle 

WpI\ 1 0 -09- 2018 \ Interpelacja / Zapytanie 
do Prezydenta Miasta Kydzierzyn-Kozle 

·uro Rady Miasta IL-________ .<>.pzard Masalski - radny Rady Miasta Kydzierzyn-Kozle 
(7 wrzesnia 2018r) 

Majl}e na uwadze mojl} wezesniejszl} interpelaejy (z 30 sierpnia 2018 r), uprzejmie proSZy 0 

odpowiedz na dodatkowe pytania, kt6re zrodzily siy po ostatniej sesji Rady Miasta 

I. ezy w trakeie prae zwi!jzanych z budow!j kanalizaeji w ci!jgu ul. Przyjazni wykonane 
bydzie przyl!jczenie do sieei miejskiej mieszkanc6w Slawiycic, kt6rych scieki obeenie 
s!j odprowadzane do firmy pee Energetyka Sp. z o.o.? 
Jezeli nie proSZy 0 wyjasnienie dlaczego? 

2. ezy w planaeh MWiKjest przejyeie sieei wodnokanalizaeyj nej w Blachowni? 

3. ProSZy 0 podanie wysokosci rocznych zobowifjzan na rzecz pee Energetyka Sp. z 0.0. 

od roku 2010 oraz stawek za 1 m3 odprowadzonych sciek6w do Sp61ki. 

4. Proszy 0 podanie wysokosci stawek stosowanyeh przez MWiK przy swiadezeniu 
analogicznych uslug innym podmiotom w tych samych latach. 

5. Proszy 0 podanie wszystkich oplat i ieh wartosei, jakie ponosi MWiK wzglydem pee 
Energetyka Sp. z 0.0., a kt6re sfj wliczone do koszt6w lIstalenia oplat za scieki, 
naliczanych mieszkancom Kydzierzyna-Kozla? Proszy 0 podanie w rozbiciu od roku 
2010. 

6. Proszy 0 podanie 0 podanie zysku brutto MWiK za lata od 2010 do 2018 . 

Z powazaniem 


